

Title (en)

Single sheet supply in office machines, in particular matrix printers.

Title (de)

Vorrichtung für die Zuführung von Einzelblättern in Büromaschinen, insbesondere in Matrixdruckern.

Title (fr)

Dispositif d'alimentation en feuilles de papier pour machines de bureau, en particulier des imprimantes à matrice de points.

Publication

**EP 0376418 A2 19900704 (DE)**

Application

**EP 89250107 A 19891205**

Priority

DE 3844325 A 19881227

Abstract (en)

In a device for single-sheet (1) supply in office machines (2), the single sheets (1) form a stack (3) of sheets, on which stationary, rotary-driven draw-off rollers (4) rest, in which case one single sheet (1) can be drawn off via separating corners (5) of a paper pick-up frame (6) and the stack (3) of sheets lies on a sprung swivel plate between lateral paper guide frames (7a, 7b). The optional use of the fixed paper pick-up frame (6) or an additional paper cassette (12) is proposed, the separating corners (5, 30), present on paper pick-up frames (6) and the additional paper cassette (12), assuming the same spacing in relation to the circumference of draw-off rollers (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung für die Zuführung von Einzelblättern (1) in Büromaschinen (2), wobei die Einzelblätter (1) einen Blattstapel (3) bilden, auf dem feststehende Abzugsrollen (4) aufliegen, die drehangetrieben sind, wobei ein Einzelblatt (1) über Separierecken (5) eines Papieraufnahmerahmens (6) abziehbar ist und der Blattstapel (3) zwischen seitlichen Papierführungsrahmen (7a, 7b) auf einer gefederten Schwenkplatte liegt, wird die wahlweise Verwendung des festen Papieraufnahmerahmens (6) oder einer zusätzlichen Papierkassette (12) vorgeschlagen, wobei die an Papieraufnahmerahmen (6) und der zusätzlichen Papierkassette (12) vorhandenen Separierecken (5,30) denselben Abstand in bezug auf den Umfang von Abzugsrollen (4) einnehmen.

IPC 1-7

**B41J 13/00; B65H 1/04**

IPC 8 full level

**B41J 13/00** (2006.01); **B41J 13/10** (2006.01); **B65H 1/04** (2006.01); **B65H 1/12** (2006.01); **B65H 3/56** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B41J 13/103** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0376418 A2 19900704; EP 0376418 A3 19910206; EP 0376418 B1 19930623**; AT E90914 T1 19930715; DE 3844325 A1 19900628; DE 58904795 D1 19930729; JP H02249824 A 19901005; US 5054759 A 19911008

DOCDB simple family (application)

**EP 89250107 A 19891205**; AT 89250107 T 19891205; DE 3844325 A 19881227; DE 58904795 T 19891205; JP 33460089 A 19891222; US 45728289 A 19891227